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Opening en vaststelling agenda  

 

Twee leden waren afwezig. De overige vijf leden, de algemeen secretaris en drie 

medewerkers van het secretariaat van het NCad waren aanwezig.  

 

 

 

Mededelingen  

 

Tijdelijke capaciteitsuitbreiding van het NCad 

Wim de Leeuw komt het NCad tijdelijk versterken. Hij zal in februari de 

vergadering voor de eerste keer bijwonen. 

 

Het ministerie van OC&W heeft eind vorige jaar een brief naar de Tweede Kamer 

gestuurd waarin wordt aangegeven dat het NCad zich zal buigen over de vraag of 

er nog ruimte voor verbetering is betreffende de methode van gecontroleerde 

vochtopname bij hersenonderzoek met niet-humane primaten. Er is nog geen 

adviesvraag daarover naar het NCad gestuurd. Dit wacht het NCad eerst af.  

 

 

De begroting van het NCad wordt toegelicht door de algemeen secretaris en kort 

besproken. 

 

 

 

Actielijst 

De acties worden doorgenomen. 

Er wordt een infographic voor het advies pijnbestrijding ontworpen die informatief 

en bruikbaar moet zijn voor het veld. 

De Chathamhouse rule wordt slechts ten dele toegepast bij maatschappelijke 

consultaties (alleen de namen van vertegenwoordigers van maatschappelijke 

groeperingen zijn vertrouwelijk). Als uitgangpunt voor de werkgroepen geldt dat 

daar de inhoud van de discussies vertrouwelijk is en niet de namen en affiliaties 

van de deelnemende experts. Het secretariaat zal een passende tekst opstellen. 

 

Er heeft overleg plaatsgevonden met de NVWA waarbij gesproken is over de 

samenwerking. Aangezien de NVWA aan wettelijke eisen gebonden is kunnen niet 

zomaar gegevens worden gedeeld met het NCad. Wellicht is er vanuit de 
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Staatssecretaris van Economische Zaken toestemming nodig wanneer het voor 

een adviesvraag noodzakelijk is om bepaalde informatie beschikbaar te stellen. 

 

Verslag vorige bijeenkomst 

Het verslag is aangepast, waarna het wordt goedgekeurd. 

 

 

Advies Pijnbestrijding 

Het advies wordt toegelicht door het secretariaat. De Codes of Practice (CoP) 

worden naar aanleiding van de aanvullingen uit de vergadering verder 

geoptimaliseerd, waarbij van belang is dat de adviezen voldoende handvatten 

bieden en uitvoerbaar zijn. De infographic die zal worden opgesteld, heeft als doel  

de toegankelijkheid van de CoP’s te vergroten. 

Het advies wordt naar aanleiding van de suggesties van de NCad leden aangepast 

en zal in de februarivergadering nogmaals worden besproken. 

 

Advies Adoptieregeling 

De trekker van het advies licht de documenten toe. De uitkomsten van de 

maatschappelijke consultatie zijn in beschouwing genomen en daar waar van 

toepassing geïncorporeerd. In het advies ligt de nadruk op de intrinsieke waarde 

van het dier en daarmee op het welzijn en de kwaliteit van leven van het dier. In 

principe zou adoptie moeten worden nagestreefd tenzij dit niet bijdraagt aan het 

welzijn van het dier. Het kan dan voorkomen dat euthanasie een betere oplossing 

is. Wel dient dan te worden aangetoond dat het dier anders te veel zou lijden. 

Mede doordat adoptie van honden en katten door particulieren mogelijk is, is de 

financiële component om adoptie van deze dieren mogelijk te maken een 

aanzienlijk kleiner obstakel dan bij niet-humane primaten. Vergunninghouders en 

de nieuwe eigenaar kunnen voor honden en katten samen de adoptie bekostigen. 

Bij niet-humane primaten zijn de kosten vele malen hoger mede doordat deze 

dieren bij een professionele opvang ondergebracht dienen te worden.  

Het advies wordt naar aanleiding van de aanvullingen van de NCad leden verder 

geoptimaliseerd. In de februarivergadering zal het weer worden besproken. 

 

Advies Dataopslag deel II 

Een van de trekkende NCad leden licht het conceptadvies toe. Ook wordt 

teruggeblikt op de maatschappelijke consultatie, die op donderdag 14 januari voor 

dit tweede deeladvies was georganiseerd. Aan deze constructief verlopen 

bijeenkomst namen 15 groeperingen deel. De suggesties van de deelnemers 

kwamen veelal overeen met of sloten aan bij de reeds in het conceptadvies 

opgenomen aanbevelingen. De komende weken wordt toegewerkt naar een min of 

meer definitieve versie van het advies. De gedefinieerde indicatoren worden, naar 

aanleiding van overleg met experts, onderverdeeld in monitorings- en evaluatie-

indicatoren en de kostenraming zal nog verder worden onderbouwd. Ook zal de 

gefaseerde aanpak bij het opzetten van een gegevenspakhuis worden uitgewerkt. 

 

Advies Synthesis of evidence 

Het advies is voorgelegd aan een aantal mensen dat geconsulteerd is voor de 

totstandkoming hiervan. Hun input is verwerkt in een volgende versie.  

Het voorliggend document wordt als zienswijze van het NCad gepresenteerd. In 

Europees verband zal dit als basis dienen voor het opstellen van een CoP. Een 

aantal NCad leden had nog een aantal tekstuele opmerkingen. Deze zullen worden 
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verwerkt in een volgende versie, waarna het document in de februari vergadering 

zal worden besproken. 

 

Stand van zaken overige adviezen 

 

Gebruik van honden en katten 

Er is gesproken met universiteit Utrecht en Universiteit Wageningen omdat zij 

beiden honden en katten gebruiken voor onderwijsdoelstellingen. Tevens is in 

beeld gebracht welke monografieën in de farmacopee het gebruik van honden en 

katten verplicht stellen voor de kwaliteitscontrole van producten. Er zal nog bij het 

College ter Beoordeling van Geneesmiddelen navraag gedaan worden of en zo ja 

hoeveel honden en/of katten gebruikt worden bij geneesmiddelen ontwikkeling en 

productie. Tevens zal daarbij nagegaan worden of het verplicht is deze diersoorten 

te gebruiken. Om een compleet beeld te krijgen zal vervolgens nog navraag 

gedaan worden bij het European Chemicals Agency (ECHA). 

 

Doden van dieren 

Op grond van de ingewonnen informatie is een eerste aanzet gemaakt voor het 

advies. 

 

 

W.v.t.t.k. 

 

Eurogroup 

In navolging op de bespreking die eind vorig jaar heeft plaatsgevonden met 

Eurogroup over het organiseren van een Europese bijeenkomst heeft Eurogroup 

aangegeven dat een dergelijke bijeenkomst pas begin 2017 zou kunnen 

plaatsvinden. Over een eventuele verdere invulling daarvan zal er begin februari 

contact zijn tussen de voorzitter en de directeur van Eurogroup. 

 

IvD bijeenkomst 14 januari 

Naar aanleiding van de IvD bijeenkomst die door het NCad is georganiseerd, blijkt 

dat de adviezen van het NCad weinig worden gelezen. De reden daarvoor is dat 

men in de veronderstelling is dat de adviezen alleen voor de staatssecretaris van 

Economische Zaken zijn bedoeld. Het NCad zal de adviezen voortaan tevens aan 

de IvD’s en de vergunninghouders toesturen. Een uitgebreid verslag van de IvD 

bijeenkomst wordt gepubliceerd op de website van het NCad. 

 

Maatschappelijke consultaties 

De volgende maatschappelijke consultaties zijn gepland op 24 maart en betreffen 

de onderwerpen: Gebruik van honden en katten en Dodingsmethoden. 


